
 Karup Varmeværk 

 
 Godthåbsvej 2, Telefon  9710  1919 
 7470  Karup J. Mobil 4019  1912 

  
  

Til Steffen Madsen. Peer Kaarup. Kate Nielsen (afbud)   

 Alex Andersen. Palle Aagaard. Brian Nedergaard 

 Svend Aage Sanden. Holger Laustsen           

 ____________________________________________________________________________  

Bestyrelsesmøde 

Karup Varmeværk, Godthåbsvej 2, Karup 

Torsdag d. 6. oktober. Kl. 19 

 

 

Dagsorden: 

 

Dagens ordstyrer: Alex Andersen.  

 

1 Sidste nyt fra Formanden. 

Vi er ved at være færdige på Ericavej, der er dog kommet 5 yderligere til, så vi 

ender på 39 tilslutninger. Vi er ligeledes godt i gang med renovering af 

Stadionvej. 

Solid har fået undersøgt veksleren for KMC og mener selv at det er en 

frostsprængning, rapporten er meget ukonkret, Brian undersøger ved 

teknologisk institut  

2 Værkets drift. 

Vi har lige haft 97.000 timers service hvor der er en udstødningsbælg der skal 

kigges på, RR kommer med pris. 

Der er 4 tilslutninger på mosevej, hvoraf 2 er lavet 

I forbindelse med kloak på genvej har vi måtte flytte fjernvarmen et par gange, 

energi viborg afholder udgiften 

Der er forsinkelse på hvidtjørnen, så vi kommer først i gang til november 

Solid ønsker at vi vil fremvise varmepumpen for en hollandsk delegation  

3 Restanceliste. 

Meget fin 

4 Budgetopfølgning, samt økonomi 

Peer gennemgik budgetopfølgning, som ikke gav anledning til spørgsmål 

5 Beføjelser formanden økonomi 

Formanden har bevilling til køb op til 20.000, derefter spørges resten af 

bestyrelsen. 

I kodex er anført at formanden skal have mødehonorar udover hans løn for 

ansvar og tilgængelighed, det er nu godkendt af bestyrelsen 

6 Uhrevej opfølgning 

Brian har beregnet prisen ud fra de tilbud der er kommet ind fra Jan og Lynge, 

samt logstor 

Det er fastlagt at der ingen chance for at temperaturen må være så lav at der 

udvikles legionella – dvs en fremløb på min 55 grader, da der ikke er kapacitet 

til veksler. 

Palle ønsker det undersøgt om at koble på ved Rylevej, Brian undersøger 

7 Opdatering om Lokdam sagen 

Intet nyt, afventer forsat retsagen 

 

 

 



8 Julegaver samt julefrokost 

Julegaver er som sidste år, hvor man selv køber for kr. 1.200 og kvitteringen 

afleveres til Kate, Bent og Marianne får for deres arbejde med 

generalforsamling, J.J. Jeppesen får en gavekurv ligeledes for hans hjælp til 

generalforsamlingen. 

Julefrokosten (er af formanden fastsat til d. 9 december 2022), og afholdes som 

sidst 

9 Årskalender frem til generalforsamling 

Fin, suppleanter inviteres til bestyrelsesmødet den 16 februar 

10 Evt.  

Steffen tager fat i Svend Jespersen for at få lavet lyddæmpning af luftafkast fra 

motorrummet iht. aftale  

 

                                

 

 

 

 

 

  


